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Fællesbestyrelsesmøde 
Dato: 27.04.22, kl.18.30-20.30 

 

Sted: 

Brobyskolerne afd. Pontoppidan, SFO lokalet 

 

Mødeleder:  

Referent:  

Tine 

Tilstedeværende: Anja, Pia, Lene, Søren, Thomas, Sonja, Helle og Tine 

 

 

Fraværende: Kim, Anita, Helle, Anne, Christoffer  

 

 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Den gode historie  

(O) 

5 min 

Vi deler de gode historier Og der er mange af dem. 

 

• Skolefest afdeling PT og AV 

• ForårsSFO AV og PT 

• Bustur med gul stue 

• Broholm: Tur til søen  

• Gækkebrev  

• Bøllehatten 

• Legehistorier i børnehaven  

• Samarbejde med bibliotek i Broholm  

• 6.A skuespil 

 

 

Alle  

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  
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Godkendelse af 

dagsorden  

(B) 

5 min 

 

Dagsorden udsendt d.22.04.22 Alle  

 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Princip f. Mobile 

devices 

(B) 

20 min 

Der er et ønske om, at fællesbestyrelsen genbesøger og evt. reviderer princip for 

mobile devices. Princippet er i sin nuværende form vedhæftet. Under punktet 

deltager kontaktlærer for elevrådet, Hans Christian Balle 

 

Elevrådet fremlægger deres sag, som er et ønske om revurdering af princippet for 

brugen af devices.  

 

- Det var en god proces sidste gang, der også fremmer elevdemokrati.  

- Elevrådet fortæller, at mange elever ønsker mere telefontid.  

- Bestyrelsen er indstillet på at genoptage behandlingen af princippet for 

devices.  

 

Der bliver nedsat et udvalg bestående af Sonja, Søren, Thomas, elevrødder fra AV 

og PT samt medarbejdere  

 

Hans 

Christian & 

Simon 

 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Ønske om 

madordning eller 

skolebod 

(D) 

10 min 

Elevrådet ønsker en skolebod eller en form for madordning. Det hænger meget fint 

sammen med temapunktet. 

 

Elevrådet må opgive tanken om skolebod, da der ikke er nok elever, der vil løfte 

ansvaret.  

Der er stadig et stort ønske om, at der bliver et madtilbud i den ene eller anden 

form.  

 

Simon  
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Kunne fru Hansens Kælder være en ide? 

 

Input:  

- Bod skal være drevet af lyst og motivation og ikke principper 

- Kunne madordning være en del af UUV med en ansvarlig, så det bliver et 

bedre og mere stabilt tilbud? 

- Hvad vil eleverne tilvælge? Det må ikke være for sundheds-rigidt, hvis 

eleverne skal tilvælge det. Det gælder om at finde en balance.  

- Madordningen i AV er også sårbar ift. hvis køkkendamen er fraværende, så 

hænger det pædagogiske personale på opgaven.  

Konklusion:  

Punktet mht madordning skal inkluderes i kostpolitikpunktet.  

 

 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Tema: 

Opfølgning på 

dialogmøde 

(D & B) 

35 min 

Opfølgning på dialogmødet d.11.3.22. Hvilke input fik bestyrelsen fra forældre mfl. i 

forhold til kostpolitik mm? Ligeledes er det tanken, at der nedsættes en 

arbejdsgruppe, der arbejder videre. 

 

Input 

Kommunikation: 

- Vi skal kommunikere mere tydeligt evt. på Facebook og andre sociale medier.  

-principper og andet bestyrelsesarbejdet skal også gøres tydelige fra gang til gang. 

- Der kunne udpeges en SOME/kommunikationsansvarlig fra bestyrelsen, så vi også 

får fortalt om bestyrelsens arbejde.  

 

Konklusion: 

Det aftales, at det bliver et fast punkt på møderne, så mødet sluttes af med et 

facebookopslag.  

 

Der nedsættes et udvalg vedr. kostpolitik. Anja skriver ud til kontaktforældrene, så 

de også inviteres ind i udvalgsarbejdet.  

Udvalg: Helle, Anja, Pia 

 

Anja/ 

forældreval

gte 
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Status på valg til 

fællesbestyrelsen 

(D) 

10 min 

 

Det netop afholdte valg drøftes.  

 

 

Der mangler en forældrerepræsentant fra børnehaven + en suppleant  

 

Næste gang skal det overvejes om dialogmøde og valg kan lægges sammen i 2024.  

 

Der vil være konstituering af den ny bestyrelse d. 16.6.  

Anja, Søren  

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Økonomi 

(O) 

10 min 

Der gives en kort status på Brobyskolernes økonomi og hvilke tiltag, der er 

gennemført siden sidste møde. 

 

Lukket punkt.  

Kim/Søren  
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Forslag fra 

forældre vedr. 

ændring af SFO2 

åbningstid 

(B) 

15 min 

Fællesbestyrelsen har modtaget et forslag fra en forældre, der ønsker ændringer i 

åbningstiden i SFO2. 

 

Til Fællesbestyrelsen på Brobyskolerne 

 

SFO2 på AV har lukket hver fredag, efter det blev besluttet i Kommunalbestyrelsen at 

åbningstiden skulle beskæres med 20%.  

 

Jeg har været i dialog med Vicekommunaldirektør Siggi Kristoffersen, Borgmester 

Hans Stavnsager og fhv formand for OVL Jack Odgaard om dette.  

De er kommet frem til, at det ikke er et krav med en ugentlig lukkedag, så længe 

åbningstiden beskæres med 20%. Siggi har bekræftet at det vil være inden for 

rammerne, hvis åbningstiden blev beskåret med 20% af tiden pr dag.  

Det vil sige at de 12 timer kan fordeles med 2 timer og 24 minutter mandag til fredag. 

Siggi har også bekræftet at det er den lokale skolebestyrelse/Fællesbestyrelse der kan 

træffe beslutning om denne ændring - det vil sige jer.  

 

Jeg vil derfor bede jer om at tage dette op, og håber på at i beslutter jer for at SFO2 på 

AV på denne måde også kan holde åbent om fredagen - selvfølgelig på bekostning af 

åbningstidens længde.  

 

- Det er kort tid, hvis skolen kun skal være åben 2 timer 24 min om dagen de 

øvrige dage. 

- Det er nemmere for forældre kun at skulle finde løsning en gang om ugen 

- Det kunne være en ide at spørge til forældrene på det kommende skoleår? 

- Der er både et praktisk og økonomisk hensyn at tage, da pædagogernes vagtplan 

også skal hænge sammen. Derudover er der forældrenes pasningsbehov samt det 

pædagogisk hensyn (elevperspektivet) Det bør revurderes på årsbasis.  

 

Åbningstiden bliver tilrettelagt ud fra alle aspekterne, og revurderet ved begyndelse af 

nyt skoleår, hvor antallet af tilmeldte børn er kendt og deres behov vurderes.  
Der bliver derfor ikke ændret i åbningstiderne i indeværende skoleår. 

Anja  
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Orientering: 

Anja: 

Søren:  

Ledelsesteam: 

Medarbejdere: 

Elevråd:  

 

Der har været dialogmødet omkring børn og unges mentale helbred.  

Der var drøftelser i grupper, hvad situationer kalder på og hvad der er behov for.  

Politikerne kom rundt og lyttede til grupperne. Der blev peget på 

kompetenceudvikling, så lærernes pædagogiske værktøjskasse kunne blive 

opdateret. Forældrerollen og ansvaret kom til at fylde meget.  

  

Der ønskes skoledeltagelse ved genindvielser af hallen.  

 

Broholm: Der var et par børn, der sprang over hegnet, og det gav anledning til 

samtaler i børnehaven.   

 

 

 

 

Elevrådet har et ønske om at få repareret multibanen på afd. AV.   Ledelsen 

fremskaffer tilbud af reparation af multibanen.  Alternativ kan være arbejdsdag.  

Alle  

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Evt. & kommende 

punkter 

Pædagogisk læreplan for børnehaven 

 

- Artikel vedr. elevsag: Det er altid en overvejelse, om man skal udtale sig, 

når journalister ringer. Forældre kan altid kontakte SH, hvis de bekymrer 

sig.  

- Evt. Kommende punkt: Eftermiddagsspisning i børnehaven: Det opfordres til 

at tage den med børnehavens personale.  

- Kommende punkt: Der ønskes et tilbud alla ”spilopperne”. Kan børnehave 

tage del i sådan et projekt.  

- Kommende punkt: Ny ledelsesstruktur og evaluering af denne.  

- Facebook-opslag:  

Alle  

 

 


